
 

 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 22 januari 2019 

 

Bijgaande brandbrief ontvingen de fracties van Arcade. Arcade beklaagt zich 

erover dat “de gemeente Westland zich niet aan de gemaakte afspraken ten 

aanzien van sociale nieuwbouw wil houden en deze zelfs niet eens benoemt in de 

gestuurde reactie”. Eerder constateert Arcade in de betreffende brief: “dat er 
behoefte is aan extra sociale huurwoningen binnen de gemeente Westland. 

Hierbij is ook aangegeven dat het aantal nieuw te bouwen sociale huurwoningen 

sterk achterblijft bij de gemaakte prestatieafspraken”.  
 

Dit leidt tot de volgende spoedeisende vragen: 

- Is het juist wat Arcade aangeeft dat het College en met name de 

wethouder geen reactie geeft op twee belangrijke punten, te weten 

omvang sociale woningvoorraad en nieuwbouw? 

- Wat is de reden waarom het College op deze wijze acteert en wat gaat 

het College doen om Arcade alsnog te bewegen nieuwe 

prestatieafspraken te maken? 

- Arcade vraagt zich namelijk af of er voor de komende periode nog wel 

voldoende basis is om tot nieuwe prestatieafspraken te komen met de 

gemeente Westland. Waarom is de Raad niet op de hoogte gebracht van 

een en ander? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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